
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

 

П Р О Т О К О Л № 4 8  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 17.03.2021 г. 

Днес,  17.03.2021 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, проф. Асен Николов, Малина 

Едрева, д-р Веселин Милев, Михаил Паргов, Яна Тодоранова, Албена Кръстева. Диана 

Тонова. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 



В началото на заседанието Дончо Барбалов – зам.-кмет на СО – даде информация за 

положението в София във връзка със заболелите и хоспитализираните в София от 

Ковид-19. 

Д. Барбалов – Към момента в софийски болници са настанени 2050 човека, 229 в 

интензивни отделения. В общинските болници са настанени 282 човека, в събота в 

общинските болници бяха 240. В Първа градска – 120 човека, 8 на интензивни легла., 

Втора градска – 37, Четвърта – 36 и в Пета – 89. Поддържа се непрекъсната връзка с 

директорите на болниците. Всички се грижат и предоставят адекватна грижа. 

Наблюдава се доста голямо увеличение на болните в София и София област. Част от 

хората, които са хоспитализирани в софийските болници, са от областта. Увеличава се 

броят на заболелите млади хора. Процентът на хора до 19 годишна възраст се е 

увеличил доста. 

М. Христова – Имам въпрос – Осигурени ли са нашите болници по отношение на 

ангажимента с програмния бюджет – започна ли изплащането на сумите, предвид 

обстоятелството, че сега болниците имат нужда от системно и стабилно финансиране? 

Изпитват ли финансови затруднения болниците? 

Д. Барбалов – От началото на годината сме изплатили над 1 млн лв. от общинския 

бюджет. Като цяло финансовото състояние на болниците е стабилно от гледна точка на 

това, че има държавен ангажимент от страна на ВЗОК за финансиране лечението на 

Ковид-19, допълнителното стимулиране на медицинските специалисти. Освен това 

болниците, които разкрият над 50 % от леглата за Ковид-пациенти, също получават 

допълнително финансиране. Пета и Първа градска получиха преди Нова година 

финансови средства. Сега на практика всички наши болници ще са с над 50 % от 

леглата за Ковид-пациенти. Финансирането от държавата постъпва, общината също 

финансира, нямам информация за затруднения на блониците. Продължава и плащането 

на историческа база от НЗОК за болниците. Голямо предизвикателство ще бъде и 

следващият етап, когато ще започнем да се възстановяваме от пандемията. Тогава ще 

ни е необходим целият ресурс и организация, за да могат болниците да могат да 

съществуват в по-нормална ситуация. Болниците имат предпазни средства, 

дезинфектанти, кислород. Проблемът е с кадрите и умората, която все повече се 

натрупва в резултат на доста дежурства и интензивните грижи, коитот рябва да се 

полагат за пациентите.  

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК66-497/4/05.03.2021 г. относно Наредба 

за изменение и допълнение на Наредба за предоставяне на социалните услуги 

„Асистент за независим живот“ 

Докладът беше представен от г-жа Вяра Петрова – директор на дирекция „Интеграция 

на хора с увреждания, програми и проекти“. 

В. Петрова – Измененията касаят възможността за електронно подаване и получаване 

на документите. Причините за тези изменения са разпоредбите в АПК и Закона за 

електронно управелние и предвид въведената епидемична обстановка. Те се явяват и 



превантивна мярка за ограничаване на контактите между ползвателите и служителите в 

администрацията. Други промени са да отпаднат неработещи текстове. Имаме 

положителни становища и две препоръки. Отразени са в новия проект за решение. С 

така предложените промени ще се актуализират актовете на СОС с актовете от по-
висока степен. 

М. Христова – Ще подкрепя промените, тъй като те са адекватни, най-вече целят и 

гарантират по-добро обслужване, по-голяма достъпност и прозрачност на услугата. 

Имам друг въпрос. Преди няколко години беше сформирана работна група, която да 

промени Наредбата във връзка с няколко съдебни решения. Групата все още не е 

приключила своята дейност. Предстои ли такава промяна, той като тя трябваше да бъде 

промяна по същество по отношение на изискванията и обхвата на венетуалните 

бенефициенти на услугата? 

В. Петрова – Тази група беше сформирана във връзка с решението на ВАС. Бяха 

ангажирани експерти, които да разработят тези промени. В края на годината се 

предоставиха предложените промени. В момента ги обсъждаме и след това ще бъдат 

предложени на вашето внимание. 

М. Христова – Тази промяна води до решения, които не са еднозначни. Но това е в 

резултат на съдебно решение. Разширява се кръгът на бенефициентите, според нас по 

нецелесъобразен начин, но ще се съобразим със съда. 

Проф. Николов – Убеден съм, че всичко е прагматично направено и предлагам да 

приемем доклада. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
 



По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-14881/3/17.02.2021 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за 

отдаване под наем за срок от пет години на част от имот, публична общинска 

собственост – помещение, находящо се на територията на район „Нови Искър“, с. 

Доброславци, за осъществяване на здравна дейност 

Няма дискусия. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение: 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК08-1435/4/10.03.2021 г. относно 

предоставяне на заемообразни средства във връзка с изпълнение на дейност по 

проект „Патронажна грижа за възрастни хора и лица с увреждания – Компонент 3 

в район „Овча купел“, договор BG05M90P001-2.001-0153-С01 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и корекцията в т. 1, 

предложена от ПК по финанси и бюджет. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 



Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
Заседанието по т. 4 се води от г-жа Малина Едрева. 
 
По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК66-2159/04.03.2021 г. относно промяна 

на устава и наименованието на „Пета многопрофилна болница за активно лечение 

- София“ ЕАД 
 
Д-р А. Койчев – Съдбата на „Пета многопрофилна болница“, правейки историческата 

справка, отразява бурната истроия на България, особено през пълната половина на 20-
ти век. Аргументите освен всичко друго са и възстановяването на историческата 

справедливост. Самата княгиня Клементина и Столична община са дарили средствата и 

имота за построяването на болницата. Смянаме, че този жест е и високохуманен. 
 
М. Едрева – Колеги, имате думата. 
 
Няма заявки за изказвания. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
Заседанието по т. 5 се води от д-р Веселин Милев. 
 
По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК66-2378/1/12.03.2021 г. относно 

необходимите финансови средства за реализация на Програма на Столична 

община за финансово подпомагане на семейства и двойки с репродуктивни 

проблеми, нуждаещи се от ин витро процедури с донорски яйцеклетки през 2021 г. 



 
Д-р Милев – Давам думата на вносителите. 
 
Д-р Койчев – Това е една от най-добрите бощински програми, с изключително голям 

смисъл. Само едно кратки цифри – одобрени са 131 двойки за периода, 113 са 

финансирани. Родили са се 24 бебета, 16 момчета, 8 момичета. Имаме и по две двойки 

близнаци от всеки пол. 
 
Проф. Николов – Прави чест на всички колеги, които работя и служители на 

съответните нива. В практически план трябва да подкрепим да продължи тази 

реализация. 
 
Д-р Койчев – Тази оценка от устата на националния консултант е изключително 

признание. 
 
М. Христова – Прави впечатление, че все още не успяваме да усвоим всички средства. 

Може би е необходимо да предприемем малко повече в популяризирането на 

програмата. Надали има по-добре вложени пари. 
 
Д-р Койчев – Абсолютно права е г-жа Хирстова. Знаете строгите медицински 

критериии, които не винаги подволяват да направим това, което искаме. 
 
Д-р Милев – преминаваме към гласуване. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
По т. 6 от дневния ред: Покана СОА21-МЦ29-83/1/25.02.2021 г. за определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия – 30.03.2021 г. 13.30 ч. 
 
Комисията определя д-р Веселин Милев. 
 



По т. 7 от дневния ред: Покана СОА21-УЗ21-276/04.03.21 г. за определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия – 24.03.2021 г. 10.30 ч. 
 
Комисията определя д-р Антон Койчев. 
 
По т. 8 от дневния ред: Справка № СФИ20-ВК66-172/103/04.03.2021 г. относно 

възнагражденията на управителните и контролните органи на общинските 

търговски дружества – лечебни заведения за четвърто тримесечие на 2020 г. 
 
Д-р Койчев – Имахте забележки относно размяна на инфорамцията. 
 
М. Паргов – Намирам само заглавната страница. 
 
Д-р Койчев – Тъй като информацията е чувствителна, може да я получите на хартиен 

носител. 
 
Комисията приема писмото за сведение. 
 
По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА21-ДИ05-635/1/12.03.2021 г. относно 

приемане на решение за увеличаване капацитета на Дневен център за деца и/или 

младежи с увреждания „Дъга“ с адрес: гр.София, район „Лозенец“, ул. „Персенк“ 

№ 22, бл.34, от 20 места на 35 места, считано от 01.04.2021г. 
 
Докладът се представя от г-жа Минка Йовчева – директор на дирекция „Социални 

услуги за деца и възрастни“. 
 
Този център предлага услуги за деца и младежи с аутизъм. Предложението се налага 

във връзка с приетия нов закон за социалинте услуги и правилника за неговото 

прилагане. НПО, на която сме делегирали тази услуга, закупи допълнително 

пространство и така може да се увеличи капацитетът. За съжаление все повече деца и 

младежи с аутизъм имат нужда от подкрепа. В този център се работи с децата от много 

ранна възраст, също се подкрепят и родителите. Финансово е обезпечено 

увеличаването на капацитета като държавно делегирана дейност. 
 
Д-р Койчев – Така е, всички знаем, че нарушенията в аутистичния спектър нарастват. 

Ако някой има въпроси?  
Няма желаещи за изказвания. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 



Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
По т. 9 от дневния ред: Разни. 
 
М. Паргов – Като председател да погледнете чл 46 от Правилника за дейността на СОС 

и може би да се преразгледа състава на комисията. 
Д-р Койчев – Имате предвид системното отсъствие на някои членове? 
М. Паргов – Да. Може би работата ще се подобри, ако бъде заменен този член на 

комисията с някой друг, който ще присъства редовно. 
Д-р Койчев – Ще направя консултация за предприемане на такива действия. 
 
Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 09,40 часа. 

Протоколът е изготвен на 18.03.2021 г. 

 

Изготвил: 
Б. Цонева-главен 

експерт 
  

 

 
Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика Д-р Антон Койчев,дм 
 
Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика Милка Христова 
 
Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика Проф. Асен Николов 
 


